2014 Canadian Track Championships
Championnats Canadiens Piste 2014
Milton, ON, Canada — January 3 - 6, 2015

CyclingCANADACyclisme

Communiqué No. 2

Decisions of the Commissaires Panel
Décisions du collége des commissaires

FOTHERGILL Simon, Team NCCH p/b DEC Expresse (CAN19950514) is fined $100 for withdrawing from event
without justification

FOTHERGILL Simon, Team NCCH p/b DEC Expresse (CAN19950514) est imposé une amende de 100S$ pour s’avoir
retiré de I'’événement sans motif valable.

DAL-CIN Matteo, Silber Pro Cycling (CAN19910114) is fined $100 for withdrawing from event without
justification.

DAL-CIN Matteo, Silber Pro Cycling (CAN19910114) est imposé une amende de 100S pour s’avoir retiré de
I’événement sans motif valable.

BURKE Jack, Team NCCH p/b DEC Express (CAN19950612) is fined $50 wearing only one bib number during the
omnium event.

BURKE Jack, Team NCCH p/b DEC Express (CAN19950612) est imposé une amende de 50S pour n’avoir porté
gu’un seul dossard lors de I'épreuve de 'omnium.

ATKINS Brent, West of Quebec Wheelers (CAN19680104) is issued a warning for having blocked an opponent.
ATKINS Brent, West of Quebec Wheelers (CAN19680104) recoit un avertissement pour avoir géné son
adversaire.

VELOCE Joseph, Team Ontario (CAN19890423) is issued a warning for not holding his line during the final sprint.
VELOCE Joseph, Team Ontario (CAN19890423) recoit un avertissement pour avoir quitté sa ligne pendant le
sprint final.

BARETTE Hugo, Equipe du Québec (CAN19910704) is issued a warning for moving outward with the intention of
forcing the opponent to go up.

BARETTE Hugo, Equipe du Québec (CAN19910704) recoit un avertissement pour avoir dévié de sa trajectoire et
conduit son adversaire vers I'extérieur de la piste.
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